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Forslag til generalforsamlingen 
 

På seneste bestyrelses møde, diskuterede  vi vores arbejdsforhold. Vi har tidligere  

givet formand, næstformand , kasserer og webmaster et årligt honorar på 1000 kr. 

Som i flere andre grundejerforeninger foreslår vi, at gøre disse personer kontingentfri. 

Vi er bevidste om , at resten af den samlede bestyrelse (  2 best. medlemmer, revisorer 

og suppleanter) også gør et værdifuldt  arbejde for fællesskabet, men at det største job 

ligger hos de fire. 

 

Udover dette talte vi videre om vores udmeldte vedligeholdsplan af fortove. Vi har 

fået to forslag 

1. Udskiftning af  fliser, ny asfaltbort og nye kantsten ca. 200.000 kr +moms for 

100 m . 

2. Udskiftning af fliser, ny asfalt og opretning af de kantsten som er helt under 

niveau . pris 200.000 kr.  + moms for 300 m.      

 

Brolæggeren mener vi får mest for pengene med forslag 2. . da vi  på nuværende 

tidspunkt ikke ved, hvordan gravearbejdet i forbindelse med fremføring af 

fjernvarmen kommer til at forløbe. 

 

På bestyrelsens vegne 

Erik Laustrup 

 


